
 

Skolebestyrelsesmøde 

Randersgades Skole 
 

 

      

 

08. marts 2022 i tidsrummet 17.00-19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
Frederik Nissen (FN), formand 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Ole Kassow (OK), forældrerepræsentant 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Anne Kuld (AK), forældrerepræsentant 
Kathrine Hegelund (KH) forældrerepræsentant 
 
Christina Rinaldo (CR), medarbejderrepræsentant 
Thomas Carstensen (TC), medarbejderrepræsentant 
Ainayer Ramos (AR), elevrepræsentant 
Agnes Bruun Wisoft (AB), elevrådsrepræsentant 
 
Lotte la Cour Thomsen (LLC). Ledelsesrepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 

 Afbud: 
Agnes Bruun Wisoft, elevrådsrepræsentant 
Ole Kassow, forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 

 
 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden og referat FN 

Referat:  
Referatet godkendes.  
Princippet for klassesammenlægning udprintes og uddeles på mødet. Dagsorden er 
godkendt af bestyrelsen.  



 
 

Punkt 2 10 min. 
O 

Nyt fra medarbejdere og elevråd 
 

CR, TR og 
AR 

Der gives en kort orientering om dagligdagen på skolen. Ligeledes gives en kort status 
på elevrådets arbejde.  
Lounge-åbning: Status efter indvielse af udskolingens nye lounge på tirsdag den 8. 
marts kl. 14.  

Referat: 
Elevrådet har åbnet Loungen i dag. En festlig og dejlig begivenhed.  
 
Elevrådet har spurgt i klasserne i forhold til forslag til nye traditioner på skolen. Der er 
kommet forslag til alt fra ”ryd op dag” til Gallafest.  
 
Lærerne oplever, at det er dejligt, at være på den rigtige side af Corona. Der er gang i 
både planlægning og udførsel af lejrskoler. Udskolingens lærere glæder sig over, at 
Loungen nu er klar.  
 
I KKFO´en er de optagede af, at man nu igen kan lave noget på tværs af årgangene. 
Det er lavet en plan for, hvordan det skal gøres, og det bliver evalueret. Børnene er 
glade for, at de nu må lege på tværs af årgange. I KKFO´en er de i gang med at 
etablere et nyt TRIO.  

 
 

Punkt 3 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen LLC 

Der gives en kort status om dagligdagen på skolen. Fokuspunkter vil på mødet være 
sygefravær og administration. 
Referat: 
Corona-håndtering 
0 klasse (status på lærersituation) 
4 klasse (status på sammenlægning) 
Indskrivningsstatus 
Indsatser hen over foråret 
Referat: 
Der er stadig sygefravær. Det er en skønsom blanding af Corona, årstidens sygdomme 
mm.  
 
Skolen udleverer selvtest om tirsdagen. Det vurderes løbende om tilbuddet fortsætter.  
 
Der ansat to nye børnehaveklasseledere. Det var i et bredt og godt ansøgerfelt. Der 
arbejdes hårdt og målrettet med nuværende nulte årgang med tæt 
ledelsesopfølgning. Der er pt 14 og 16 elever i de to børnehaveklasser.  
 
Der er skrevet 34 elever op til den kommende nulte årgang.  
 



Sammenlægningen på fjerde årgang er i fuld gang. Årgangens lærere er godt i gang 
og har en god føling og fornemmelse. Forældrene på årgangen har blandt andet 
arrangeret for MGP, hvilket jo understøtter processen og fællesskaberne.  
 
På et lærermøde er der lavet en brainstorm over, hvilke tiltag der her og nu kan 
afvikles. Lærerne og pædagogerne går i gang med disse tiltag/indsatser på 
morgendagens storteammøde.  
Der er ansat en ny medhjælper i KKFO.  

 
 

Punkt 4 5 min. Økonomi 
 

LLC 

Status og information, samt eventuelle spørgsmål 

Referat: 
Der er afsat en del ressourcer til nuværende nulte årgang. Det kan komme til at påvirke 
den bundlinje, som skolen slutter året af med.  

 
 

Punkt 5  20 min.  
 

Klassesammenlægninger og klassedannelser LLC 

Vi gennemgår udkast til princip for klassesammenlægninger (sendt af Frederik senest 
3 dage før møde) samt status på udkast til klassedannelse i forhold til nulte årgang 
(ved Magnus og Lotte)   
Referat: 
Princippet for klassedannelse i nulte årgang godkendes dags dato af bestyrelsen.  
 
Udkastet til princippet for klassesammenlægning bliver på mødet kvalificeret af 
bestyrelsen.  

 

Punkt 6  10 min.  
 

Bestyrelsen og forældrerollen i skolen LLC 

Ideer til hvordan vi i samarbejde kan arbejde med forældrerollen ved skolestart og i 
den aktuelle situation i indskolingen 
Referat: 
Der nedsættes et udvalg, der skal arbejde videre med dette. Det består af Bo, Simon, 
Frederik og Lotte.  

 
 

Punkt 6 5 min. 
 

Vores fysiske ansigt ud ad til LLC 

Nu er skiltet i porten nede – hvordan skal vi ”ses” fra Randersgade og hvordan skal 
skolens ”ansigt” se ud? 
Referat: 
Elevrådet har følgende forslag: 

- Male den over 
- Hænder eller noget fra alle 



- Noget med verdensmål 
- Akvarie 
- Plakater med ”god stil” 
- Lave det om til en stor tavle 
- Mulighed for at alle klasser kan udsmykke 

 
Bestyrelsen drøftede punktet sidst, men kom med nye inputs: 

- Få en kunstner til at udsmykke 
- Billedkunst-holdene kunne udsmykke sammen med en graffiti-maler 
- Skal man have en kunstner inde over, er det vigtigt at der er klare aftaler med 

kunstneren – også i forhold til, hvor lang tid ”udstillingen” skal køre mm.  
-  

 
 

Punkt 7 25  min. Sommerens valg til bestyrelsen 
Der medsendes bilag 1-3 

Valggruppen/LLC 

På sidste møde blev Mette, Bo og Simon valgt til ”valggruppen” (sammen med Lotte) 
Status på sommerens valg til bestyrelsen 
Opgaver og udfordringer 
Indkaldelse/inddragelse af kontaktforældrene (møde inden valg) 
Forståelse af elektronisk valg 
Indkaldelse/inddragelse af kontaktforældrene (møde inden valg) 
Beslutning om hvem som ønsker genvalg, hvor mange vi skal være / Målsætning 
Andet 

Referat: 
Valggruppen gennemgik tidsplanen for valget til bestyrelsen. Bestyrelsen godkendte 
tidsplanen, og den træder i kraft fra dags dato.  
 
Der er i Københavns kommune mulighed for at udvide bestyrelsen med to 
medlemmer udefra. Det kunne være medlemmer fra omkringliggende samarbejds-
børnehaver eller det lokale erhvervsliv. Dette skal drøftes videre af enten den siddende 
bestyrelse eller af den snarligt nyvalgte.  
 
Der er udarbejdet en tillægsskrivelse til kommunens standardskrivelse ift valg og 
indkald mm. Det suppleres med bestyrelsens egne ord, hvilket bifaldes af den 
samlede bestyrelse.  

 
 

Punkt 8 15 min. 
O 

Prioritering og diskussion om kommende punkter 
til bestyrelsesmøderne 

FN 

Kommende punkter til bestyrelsesmøderne 

Referat: 
Punktet udskydes grundet tidsmangel.  
Punkt 9 5 min. 

O 
Evt. LLC 

Salen er åben igen.  



EAT køkkenet lader vente på sig, da håndværkerne stadig er i gang.  
Referat: 

 
 

Punkter til kommende møder  
Der er blevet foreslået, at der skete en prioritering af de mulige punkter (punkt 9) 

• Skolebestyrelsesprofil 
• Skolens principper 
• Forældrebank 
• Plads til forskellighed 
• Ordensreglement 
• Evaluering af ind- og udskolingsopdeling 

 
 

Skoleårets møderække 

18/8 2021, 16/9 2021, 11/10 2021, 16/11 2021, 12/1 2022 (ændret til 27/1 2022, men 
aflyst), 8/2 2022, 8/3 2022, 6/4 2022, 19/5 2022 og 16/6 2022. 
 

 


